
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 16. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 305

Hvad ville det koste hvis al gadebelysning i alle landets kommuner udskiftes til energiven-

lige LED-pærer, og hvor længe skal der gå, før udgiften er tjent ind i form af en billigere

elregning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian Rabjerg

Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Madsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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